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Abstract (en)
[origin: US4921168A] PCT No. PCT/EP87/00781 Sec. 371 Date Aug. 18, 1988 Sec. 102(e) Date Aug. 18, 1988 PCT Filed Dec. 15, 1987 PCT Pub.
No. WO88/04707 PCT Pub. Date Jun. 30, 1988.A support plate, particularly a ribbed plate for fastening rails of railroad tracks and track switches on
wooden sleepers. The support plate is connected in the vicinity of its ends, in each instance, with the wooden sleeper by means of screws or the like
which engage in the through-holes, whereas the rail flange is supported in each instance in the area of the plate between the fastening points on
the sleeper side. On the underside of the plate, shoulders are provided or constructed only in the area of the through-holes for the fastening screws,
which shoulders project out of the plane of the plate and have a thickness of approximately 1 mm to 2 mm. As a result of the cooperation between
the shoulders and the fastening screws, the support plate has a convex curvature, so that its underside comes in supporting contact with the upper
surface of the wooden sleeper.

Abstract (fr)
Plaque d'assise, notamment selle (1), pour la fixation des rails de voies de chemin de fer et d'aiguillages sur des traverses en bois (2), laquelle est
reliée, au voisinage de ses extrémités (6), avec la traverse en bois (2) au moyen de vis ou analogue s'engageant dans des trous traversants (7),
tandis que dans la région de la selle entre les points de fixation côté traverse, le patin de rail comporte un support. Sur la face inférieure (27) de la
selle sont prévues ou pratiquées, uniquement dans la région des trous traversants (7) destinés aux vis de fixation, des plate-formes (8) saillantes par
rapport au plan de la selle et d'une épaisseur d'environ 1 à 2 mm. Grâce à la coopération des plate-formes (8) avec les vis de fixation, la selle (3)
présente une courbure convexe, de sorte que sa face inférieure (27) vient en contact d'appui avec la face supérieure (9) de la traverse.
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